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 18:13 - Mig András megnyitja az ülést. 

 Mandátumellenőrzés: az ülés 25 fővel határozatképes. 

 Mig András  felkéri  Glück Krisztinát  jegyzőkönyvvezetőnek,  vállalja. 

 Mindenki támogatja. 

 A napirendi pontok előzetesen ki lettek küldve, ezek a következők: 

 1. Bejelentések 

 2. Beszámolók 

 3. Gazdasági ügyek 

 4. TTK HÖK helyzete 

 5. Egyebek 

 (110)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 

 Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadta a napirendet. 

 Az elfogadott napirend a következő: 

 1. Bejelentések 

 2. Beszámolók 

 3. Gazdasági ügyek 

 4. TTK HÖK helyzete 

 5. Egyebek 
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 1. Bejelentések (18:16) 

 Mig András  : Nekem egy bejelentenivalóm van. Ezt valószínűleg  már többen hallottátok, hogy 

 idén az ELTE TTK HÖK, Orientációs napokat szervez a gólyák számára, ennek a tervezett 

 időpontja a szeptember első hetén, a regisztrációs héten lesz. Erről már elkezdtünk a 

 szakterületi koordinátorokkal és rendezvényszervező kisasszonnyal egyeztetni, összeállítani a 

 programtervet. 

 Juhász Anna Tímea  lemond  [Tanárképzési szakterületi  koordinátor] tisztségéről. 

 Jeges Viktor Péter  : Hamarosan kimegy a „Camp” jelentkezési  felület, a facebook megölte a 

 (linket?), úgyhogy promozzátok ti is, augusztus 26-30, nagyon jó lesz. Nagyon jó 

 programokkal készülünk, ha valakinek gólya tábor érzés hiánya van, az majd ott betudja 

 pótolni, és légyszíves reklámozzátok és gyertek. 

 18:18-kor  Mig András  lezárja a napirendi pontot. 

 2. Beszámolók 18:18 

 Mig András  megnyitja a napirendi pontot. 

 Mig András  : Szeretnék egy ügyrendi javaslattal élni,  miszerint az ELTE TTK HÖK ezen 

 küldött gyűlését, az ELTE hivatalos online szavazó felületén bonyolítsuk le. Remélem 

 mindenki kitudta próbálni ezt a felületet, mindenki megkapta erről a levelet. 

 (111)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 

 Küldöttgyűlése  egyhangúlag  elfogadta  az  ügyrendi  javaslatot,  a  szavazás  az  ELTE 

 hivatalos online felületén fog zajlani. 

 Illetve  még  egy  ügyrendi  javaslatom  lenne  a  beszámolók  napirendi  ponthoz,  miszerint  a 

 beszámolókról  kiírt  titkos  szavazásokat  listásan  egyben  a  napirendi  pontok  végén  folytassuk 

 le. 

 Götz Ádám:  Ezt nem fogjuk tudni megcsinálni az új  rendszerben. 

 Mig  András  :  Rendben,  akkor  ezt  nem  fogjuk  megcsinálni,  nekem  viszont  egy  olyan 

 ügyrenddel  élnék  majd,  hogy  a  szavazásokat  mindig  elindítjuk  viszont  a  végén  egyben  zárjuk 

 majd  le.  Szerintem  ez  szabályos,  ezt  megtudjuk  csinálni,  így  majd  lesz  lehetőségetek 
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 szavazni,  mindenkire  lesz  elég  idő,  és  a  végén  egyszerre  lezárjuk  majd  a  beszámolókból  való 

 szavazást. 

 Jeges Viktor Péter  : Hogyha kéne szünetet tartanotok  közben az még bezavarhat. 

 Mig András  : Erre figyelni fogunk 

 Polónyi Richárd  : Az utolsó beszámoló után nézzük meg  az összest. 

 Mig  András  :  Az  is  egy  opció,  ahogy  látthattátok,  emaileket  fogtok  kapni  ráadásul  annyi  emailt 

 ahányan  szavazni  kell,  így  nekem  olyan  javaslatom  van  hogy,  ha  megkaptátok  a  levelet  akkor 

 azt  azonnal  lehetőleg  nyomjátok  be  szavazzatok  le  vele  hogy  ne  az  legyen  hogy  a  végén  kell 

 15-20  emailt  megnyitni  egyesével  és  ott  leszavazni,  ezt  folyamatosan  tudjátok  csinálni  hogyha 

 valamiért  szünetet  kell  elrendelni,  akkor  ott  várunk  még  két  percet  amíg  mindenki  megteszi  az 

 előtte  lévő  szavazásoknál  a  szavazatait,  akkor  azokat  lezárjuk  a  szünet  előtt,  és  utána  majd 

 úgy folyatjuk hogy a maradékról lesz szó. 

 BESZÁMOLÓK: 

 Mig András  [elnök]:  időben küldte  el beszámolóját,  nincs kiegészítés 

 bárkinek van kérdése? 

 Papp Gergely Sándor  : Akihez lett volna kérdésem az  nem jelent meg, ahogyan ez előző kettőn 

 se jelent meg  Balga-Kollár Gábortól  szerettem volna  egy  idei  jegyzőkönyvet elkérni sajnos 

 nem kaptam meg mert nem készültek el és nem válaszolt azóta se. 

 Kérdezném, hogy a januári van meg idén, és ez jól van-e, hogy június van, és ez így oké, hogy 

 sajnálja, de ezt így, hogy? 

 Mig András:  Ez egy teljesen jogos észrevétel, amit  érdemes tudni ,hogy a megbízása az 

 alakuló küldött gyűlésig szólt, hiszen azzal megszűnik a választmányi határozat és a 

 jegyzőkönyvvezetőnek elnöki megbízotti kijelölhetőségéről, szóval neki a holnapi napon 

 végkép lefog járni ez a megbízása. Az eredeti kérdés nem erre irányult, én sem örülök annak, 

 hogy nincsenek meg ezek a jegyzőkönyvek. Tervezve volt egy egyeztetés a  Balga Kollár 

 Gáborral  erről, hogy ennek mi az oka, hogy áll velük,  és mikorra tudná ezeket megcsinálni, 

 milyen formában tudná modernizálni a jegyzőkönyvek megírását, mert aki itt volt az tudhatja, 

 hogy elég hosszú KGY-król van szó, és egy jegyzőkönyv megírása egészen erősen korreagál a 

 hosszakkal, tehát én megértem hogy miért vannak ezzel lemaradásban, nem kéne 
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 lemaradásban lenniük, dehogy erről mindenképpen beszélni fogok vele hogy ezt hogyan 

 tudjuk modernizálni és remélem nyáron tudunk alakítani egy olyan munkafolyamatot hogy 

 ezeket bepótoljuk. 

 Legjobb tudomásom szerint a hanganyag ami a hivatalos jegyzőkönyvként szolgál, ellehetne 

 kérni és rendelkezésre lehetne bocsátani. 

 Papp Gergely Sándor  : Csak ugye 6 hónapnyi ösztöndíj  ment ki, és akkor azt kérdezem, miért? 

 Mig András  : Kettő dolgot tudok ehhez mondani, az egyik  az hogy, amennyiben bizonyára 

 emlékeztek arra neki hogy, jelenleg az ösztöndíj teljesítmény alapon megy, tehát van egy alap 

 10%-a ami 15-16 ezer forint, és ezen felül akkor kap ösztöndíjat, hogyha kiküldésre kerülnek 

 választmányiba vagy küldöttgyűlési jegyzőkönyvbe, nem csak ez a két jegyzőkönyv típus 

 van, amit Gábornak csinálnia kell, például a választási bizottsági jegyzőkönyvet is, ezeket 

 szintén ő csinálta, ezek el is készültek, időben fel lettek töltve a ELTE TTK HÖK oldalra. 

 Azzal egyetértek, ha erre rendes tisztségviselő ösztöndíjat kapott volna, magasabb arányban, 

 az pivotális kérdés lenne, hogy mire kapna, viszont munkát csinált, és talán ez a 10% amit 

 most kapott azt a tisztelt képviselőkre bízom, hogy eldöntsék, hogy a választási bizottsági 

 jegyzőkönyveknek az elkészítése  azoknak az elkészítésével  kiérdemelte-e ezt az ösztöndíj 

 mennyiséget. 

 Mészáros Dorottya  : Hogy ugye mondtad, hogy holnapig  él, és hogy utána miért lehet, hogy 

 továbbra is ő írná a jegyzőkönyveket, vagy esetleg más a ki? 

 Mig András  : A holnapi alakuló küldöttgyűlést követően  nem sokkal lesz majd egy 

 választmányi ülés én azzal a választmányi ülésen terveztem a jegyzőkönyvek helyzetének 

 részletesebb megvitatását ott alakítanék ki a jövőben arra a tervet, hogy ez milyen formában 

 működjön tovább tisztségviselői, elnöki megbízók, vagy esetleg nekem egy olyan is felmerült, 

 ezt még tényleg csak kósza gondolat, hogy ott valami munkacsoport jelleggel oldjuk meg, 

 mert amikor mondjuk 1, 6, 7 órás küldöttgyűlést.  Megírnia  elvileg 8 napon belül akkor lehet, 

 hogy érdemesebb oda mondjuk,  Néhány plusz embert berakni,  de ez most csak ilyen kósza 

 gondolatként. 

 Papp Gergely Sándor  : Tehát hogyha most, holnap megszűnik  a kinevezése, akkor amiket 

 elkészít az ugyanúgy ilyen bónuszként ki utalva lesz? Ha igen, akkor milyen jogcímen? 

 Mig András  : Ebben az ellenőrző bizottságnak, illetve  majd a köb elnöknek a észrevételeit, 
 illetve javaslatait szívesen várom, mert ez jogos kérdés, ezen nem gondolkoztam, és úgy 
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 gondolom, hogy ezt a követ elnök úr, illetve az ellenőrző bizottság pontosabban fogja ismerni 
 a jogi kereteit. 

 József Kornél  : Én szerintem ez nem lehet neki, tehát  szerintem nem is vitakérdés vagy nem is 
 az ember is meg nyilván van valami, de nem is lehet neki, hát nincs megbízása. 

 Mig András  : Ebben az esetben akkor, nyilván  hogyha  úgy alakul a válasz, már akkor tudja azt 
 mondani, hogy akkor egy megbízási levelet még elküld, de akkor itt majd ezt majd a 
 választmány után tájékoztatom a tisztelt küldöttgyűlése gyűlésre. 

 Dérfalvi Balázs: csak úgy egy technikai kérdés érdekelne, hogy a szavazás tekintetében a te 
 beszámolódra szavazz, nemmel az, aki mondjuk  Balga  Kollár Gábor  munkáját nem szeretné 
 ösztöndíjra jutalmazni, de mondjuk esetleg a tiedet vagy egyéb megbízottak éppen igen. 

 Mig András  : Jelenleg ugye erre az alapszabályunk,  illetve bármilyen szabályozásunk nincsen 
 felkészítve, hogy az elnöki megbízott milyen módon lehet szankcionálni itt,  amennyiben erre 
 igény van, egyébként én nagyon szívesen ugye meg tudom szüntetni ezt a megbízását. Most 
 itt szerintem arra nincsen lehetőségem, hogy a bár kiírt ösztöndíjat elvegyem. Én azt 
 mondanám, hogy küldöttgyűlésnek van jogköre közéleti ösztöndíjat, függetlenül attól, hogy 
 milyen címen megy ki, hogyha rendszeres közéleti elvenni. 

 Most így utólag ezzel már sok mindent nem tudok csinálni. 

 Dérfalvi Balázs  : Félreérteted egy kicsikét a kérdésemet  mert azt mondtad 3-4 perce a küldött 
 gyűlésnek, hogy ezt majd a küldöttgyűlés tagjai a képviselők majd eldöntik, hogy ők úgy 
 gondolják-e, hogy hogy ez a munka érdemel ösztöndíjat, és akkor ezek szerint most meg 
 közölted, hogy tulajdonképpen ez már nem változtatható már fixen ösztöndíjat kap tehát. 
 Tényleg csak nem értem. 

 Mig András  : A visszavenni nem tudjuk, hogyha erre  irányult a kérdés, én – 

 Dérfalvi Balázs  :  A mostani szavazáson ma lesz. Ma  fogunk szavazni egy csomó beszámolót, 
 nem a hónapokkal ezelőtti kérdezem. 

 Mig András  : Beszámolok, nem azonban, hogyha arra igény  van, akkor egyébként tudunk új 
 napirendi pontot felvenni és ha most, júniusig, ami szeptemberben ki, a júniusi azt a küldött 
 gyűlésnek joga van megvonni. Októberben megy ki, de hogy a júniusi ösztöndíját októberre 
 joga van megvonni. 

 Papp Gergely Sándor  : Csak annyi, hogy akkor ez összesen  10 napot tehát 15 ezer forintnak a 
 33%-a fogja megkapni, tehát hogy az érdemi kérdésekre szerintem, amit neked kérdésed volt, 
 semmit nem ér arról, hogy most itt szavazunk vagy mit nem. 

 Dérfalvi Balázs  : Köszönöm. Szerintem sem már egy páran  nyugtatnak. Egyébként nagyon 
 nyugodt vagyok. Az a kérdésem, hogy az elmúlt küldöttgyűlés óta az az időszak, amiről ő 
 most beszámolót írt a te beszámolód egy fejezeteként, erről most, hogy fogunk szavazni? 

 Mig András  : Mivel az az ösztöndíj már kiment, ezért  arról azt már visszavenni nem tudjuk. 
 Legjobb tudomásom szerint ezt nem írta, hogy szeretné ezt. 

 Dérfalvi Balázs  : Már kimentek az ösztöndíjak, amikről  ma fogok szavazni? 
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 Jeges Viktor Péter  : 2 dolog; 
 1, Van egy diszkrepencia, ugye ilyen szempontból az ösztöndíjaknak azokat megkapja az 
 ember, és ha nem fogadod el a beszámolót vagy ilyesmit, akkor ugye a későbbiekben nem, 
 ami ellentétes valamennyire az önkormányzat működési logikájával - 

 Papp Gergely Sándor (?)  : Ez szabálytalan, amit te  mondtál ez nem így működik, hanem vissza 
 kell szedni azt az összeget, amit tévesen lett kiutalva. Nem ugyanaz, nem azért az. 

 Jeges Viktor Péter  : Neked van igazad, ehhez annyira  én nem értek. 
 Vagy szavazattok, persze azt az elnöki kinevezettek munkájáért az elnök felel, az én 
 beszámolómon is az azért szerepel, hogy szavazzatok döntsétek el. Szerintettek az Andris 
 munkája nemet érdemel-e vagy sem? Nyilván hogyha valaki azt mondja, hogy [a mondat felét 
 nem lehet kihallani …]  beszéljetek össze a titkos  szavazáson  , hogy ki, hogy akar szavazni, de 
 hogy alapjáraton véve akkor … döntsétek el. Az ő beszámolójánál tudunk egyedül véleményt 
 nyilvánítani. 

 Dérfalvi Balázs  : Ne haragudjatok, de  ez a mondat  ,  ami most elhangzott ez már aztán teljesen 
 méltatlan, hogy beszéljünk össze, hogy a titkos szavazással, hogy fogunk szavazni, és az is 
 nagyon méltatlan, hogy ma olyan dolgokról fogunk szavazni kizárólag, ami már 
 tulajdonképpen kész tény, és ezek a pénzek már ki küldésre kerültek. 

 Mig András  : Akkor itt egy olyan kérdésem lenne a tisztelt  ösztöndíjasokhoz, hogy akkor 
 van-e arra lehetőség, hogy a már kiutalt ösztöndíját vissza szedhessük egy küldöttgyűlésre 
 vagy akár elnöki megbízott esetén elnöki határozat alapján. 

 Mészáros Dorottya(?)  : Nekem egy olyan kérdésem van,  hogy lehet e külön szavazni a Gábor 
 ösztöndíjáról egyáltalán? 

 Mig András  : Nekem ott egy olyan  javaslatom  van, hogy  ezt tegyük egy napirendi pontba és 
 ott tárgyaljuk. 

 Mészáros Dorottya(?)  : Ez úgy néz ki, hogy ugye te  nevezted őt, tehát gyakorlatilag te felelsz 
 érte felelősséggel, mert ez alapvetően egy olyan feladat lenne, ami, hogyha nem volnál senki, 
 mert nincsen rájuk istenség, akkor te felelsz érte. 

 Mig András  : Ami elhangzott a bizottságban azzal, egyetértek,  nem arról határozott, hogy 
 vissza szedjük-e akkor egy szimpátia szavazást szeretnék, a küldöttgyűlés véleményét 
 kikérem és ez alapján, én elnöki jogkörben, elnöki megbízott vissza szedettem az ösztöndíjat. 

 Rövid válasz az, hogy jelenleg nem tudjuk, hogy vissza tudjuk-e  szedni az ösztöndíját, és 
 ezért – 

 Papp Gergely Sándor(?)  : De az a probléma, hogy ez  a küldöttgyűlésnek, hogy  Andris 
 kinevezte a jegyzőkönyvezőt, igazából nincsen köze, nincsen rálátása, tehát, hogy nem tudunk 
 arról szavazni, hogy most már jegyzőkönyvvezetőnek elfogadjuk a beszámolóját. Alapjáraton 
 nem tudom, van-e egyáltalán beszámoló kötelezettsége a küldött gyűlésnek. Szerintem az sem 
 kell. 

 Mig András  : Én azt javasoltam, hogy a szimpátia szavazással  a küldöttgyűlés nyilvánítson 
 véleményt, és a küldöttgyűlés véleménye alapján én ezt, mivel hogyha a küldöttgyűlés 
 jogköre az én jogköröm, megtudom csinálni? 
 Ez így elfogadható? 
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 Akkor nekem van egy olyan javaslatom, hogy szeretnék egy szimpátia szavazást kérni, arról, 
 hogy amennyiben lehetséges, megkezdjük-e a legutóbbi küldöttgyűlés óta eltelt munkájáért 
 kapott ösztöndíjának a visszaszedését  Balga Kollár  Gábortól. 
 Szimpátia szavazást szeretnék kérni, ergo bárki szavazhat a teremben és hogyha azt látom, 
 hogy egyébként a küldöttgyűlésnek a nagyjának az a véleménye, hogy igen szedessük vissza, 
 akkor én elkezdek utána járni, hogy milyen lehetőségeim vannak. 

 Jeges Viktor Péter  : Alapszabály 9  § (paragrafus) 
 „Az önkormányzat legfőbb döntéshozó szerve a küldöttgyűlés, amely valamennyien az 
 önkormányzatot érintő kérdésben a döntést hozhatja ezentúl menően bármilyen testülettel az 
 ellenőrző bizottságot leszámítva tisztségviselője, illetve az önkormányzati ügyek feladatokat 
 ellátó személyek által meghozott döntést megváltoztathatja. Amennyiben jelen alapszabály 
 másként nem rendelkezik.” 
 És nem rendelkezik az elnöki kinevezettekről, de hogy át lehet lépni ezt a gordiuszi csomót. 

 Mig András  : Jó akkor nekem van egy olyan javaslatom,  mivel ez egy konkrét témakör ezt ne 
 a beszámolók napirendi pontnál tárgyaljuk, hanem akkor javaslok egy új napirendi pont 
 felvételét a napirendek közé, ami pedig  a jegyzőkönyvvezető  napirendi pont  ezt én 
 javaslom. 
 Javaslom ezt a 3. napirendi pontnak felvételnek, tehát akkor így – 

 (Papp Gergely Sándor: Küldöttgyűlés, ügyrend 5.  §,  8.pontja 
 „A már elfogadott napirendet az ülés közben a küldöttgyűlés kétharmados többséggel 
 módosíthatja új napirendi pontot, vehet fel megváltoztathatja a napirendi pontok sorrendjét, 
 illetve törölhet elfogadott napirendi pontokat, egy adott ülésen egy lezáró pontot még egy 
 napirendre tűzni nem lehet.”) 

 Mig András  : Akkor nekem van egy olyan javaslatom,  hogy vegyük fel új napirendi pontnak a 
 jegyzőkönyvvezető napirendi pontot. 
 Így a sorrend: 

 1.  BEJELENTÉSEK 
 2.  BESZÁMOLÓK 
 3.  GAZSASÁGI ÜGYEK 
 4.  JEGYZŐKÖNYVVEZETŐ 
 5.  TTK HÖK HELYZETE 
 6.  EGYEBEK 

 (112)/2023  (VI.  9.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  24  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  és  0  távolmaradás  mellett 
 elfogadta a jegyzőkönyvvezető napirendi pont hozzáadását a napirendi pontokhoz. 

 Akkor nekem egy olyan javaslatom van, hogy a jegyzőkönyvvezetőhöz bármilyen jellegű 
 észrevételt kérdés van, ebben a napirendi pontban tegyünk meg. 
 Térjünk vissza a beszámolókhoz. 
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 Fritz Petra  [elnökhelyettes]:  időben küldte  el beszámolóját,  nincs kiegészítés 

 ELTE TTK Hallgatói  [alapítvány]:  időben küldte  el  beszámolóját,  nincs kiegészítés 

 Technikai problémákra hivatkozva Mig András benyújt egy ügyrendi javaslatot: 

 A beszámolókról papíron, listásan szavazzunk. 

 (113)/2023  (VI.  9.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  a  2023.06.09-edikei  ülésén  a  beszámolókról  papíron,  listásan  fog 
 szavazni. 

 Jeges Viktor Péter  kifárad a teremből. (18:47) 

 Kása Kata Hanga  [elnöki referens]:  időben küldte  el  beszámolóját,  nincs kiegészítés 

 Gombás András  [tanulmányi referens]:  időben küldte  el beszámolóját,  kiegészítés: 

 2  dolgot  szeretnék  mondani:  Az  egyik,  hogy  a  héten  voltam  kari  tanácson,  de  még  nem  írtam 

 róla  beszámolót.  Egy  másik  ennél  fontosabb,  hogy  az  MSC  szóbeli  felvételi  bizottság  ugye, 

 akiket  delegáltunk,  átvettem  a  héten  a  megbízó  leveleket,  úgyhogy  aki  itt  van  és  át  tudja 

 venni,  akkor  keressen.  Nálam  vannak  ezek  a  levelek  és  szívesen  átadom,  ezzel  valaki,  aki 

 nincs  itt,  de  el  kell  hozzájutni  akkor  tőle  is  átvehetitek,  amennyiben  valaki  nem  tudom  most 

 átadni,  akkor  majd  keresem  személyesen.  Jövő  héten  már  elindulnak  ezek  a  felvételi 

 bizottságok,  hogy  ezért  lenne  jó,  hogyha  mindenki  időben  megkapná  ezeket  a 

 megbízóleveleket,  tehát  tudjatok  róla,  hogy  úgy  érdemes  elmenni  a  bizottságra  ,hogy  ez  a 

 levél  jelenleg nálad van és egy várjuk, hogy eljusson mindenkihez. 

 Kása  Kata  Hanga  :  Egy  kérdés  és  egy  kiegészítés.  A  biológia  szakterületen,  ez  egy  ilyen 

 kivétel,  amit  mondtál.  A  felvételi  bizottság,  nálunk  ez  aznap  fogja  valószínűleg  rákerülni  a 

 jegyzőkönyvre,  mert  nagyon  sok  a  felvételiző,  nagyon  sok  a  záró  vizsgázó  és  úgy  szeretnék 

 összeállítani  a  bizottságokat,  hogy  nem  biztos  még  hogy  kik  jönnek  el,  hogy  minden 

 bizottságban legyenek olyan oktatók, ahova a felvételiző emberek specializálódnak. 

 Szóval  úgy  fogják  ki  küldeni  az  emailt  a  felvételizőknek  Török  Gabiék,  hogy  benne  lesz  egy 

 ,de a felvételi bizottság tagjai nem lesznek benne az emailben. 

 Kása Kata Hanga  megkérdezi még, hogy 36:37—37:04 
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 Gombás  András  válaszol,  miszerint  önként  vállalta  a  koordinálást,  főleg  a  tanulmányi 

 akadémiával  működik  együtt,  de  ott  nem  elsősorban  KKK  tagokkal  foglalkoznak,  de  szeretne 

 ezzel foglalkozni. 

 Oelberg-Pánczél Emese  [Tudományos Referens]  időben  küldte  el beszámolóját 

 Horváth  Orsolya  Melinda  [Kommunikációs  Referens]  időben  küldte  el  beszámolóját,  nincs 

 kiegészítés 

 Pádár  Kitti  [Rendezvényszervező  Referens]  időben  küldte  el  (nincs  jelen),  Fritz  Petra 

 kiegészíti: 

 Fritz Petra  röviden összefoglalja a kiegészítést; 

 1.  Orientációs napok programtervezetén dolgozik, legkésőbb szerdára elkészül 

 2.  Megbeszélése  volt  a  ChargeVR-al  akik  együttműködni  szeretnének,  különböző 

 lehetőségeket,  csomagokat  tudnak  ajánlani,  tudományosabb  programokat 

 szolgáltatnak,  szabadulószobát  például.  Orientációs  napokon  is  megtörténhetne  a 

 közös együttműködés. 

 3.  Köszönetnyilvánítás 

 Németh  Friderika  Bianka  [Esélyegyenlőségi  és  Lakhatási  Referens]  időben  küldte  el,  nincs 

 kiegészítés 

 Mészáros  Dorottya  [Ösztöndíjakért  Felelős  Referens]  időben  küldte  el  beszámolóját, 

 kiegészítés: 

 Rosszul adta meg a linkeket, de a weboldalon minden megtalálható ugyanúgy. 

 Papp  Gergely  Sándor  [Ösztöndíjakért  Felelős  Bizottsági  Tag]  időben  küldte  el  beszámolóját, 

 kiegészítés: 

 Május  elején  érkezett  egy  tervezett  az  ösztöndíj  megreformálásáról,  kidolgozott  egy  „Kés” 

 rendszert,  Ágasvári  Zsolt-nak  el  lett  küldve,  hogy  nézze  át,  véleménye  az  volt,  hogy  nagyobb 

 probléma faktort eredményezne ez a rendszer. Nem megoldható a Kés rendszer. 

 Józsa  Kornél  megkérdezi,  hogy  volt-e  benne  olyan  gondolat,  amit  lehetne  alkalmazni  a 

 Késből 

 Papp Gergely Sándor  kifejti, hogy nincs olyan része  annak. 
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 Józsa  Kornél  hozzáfűzi,  hogy  egy  ilyen  rendszernek  egyszerűnek  és  átláthatónak  kell  lennie, 

 mert  ha  nem  akkor  a  komplexitás  miatt  nehezebben  látják  át  és  emiatt  igazságtalannak 

 tarthatják a rendszer. 

 Novák Zsófia  [Külügyi Referens]  időben küldte  el beszámolóját, 

 Tóth Katalin Zsófia  [Külügyi Mentorkoordinátor]  időben  küldte  el beszámolóját, kiegészítés: 

 Június  6.-án  lett  volna  az  első  mentortalálkozó  ,de  le  lett  mondva  végül  az  összes  mentornak 

 nem lett jó az időpont, június végén, július elején valósul meg. 

 Szász  Boglárka  Dorottya  [Főszerkesztő]  időben  küldte  el  a  beszámolóját,  Fritz  Petra 

 kiegészíti: 

 Internews nézettsége több mint 300 most már. 

 Kovács Andrea Éva  [Mentor koordinátor]  időben küldte  el, kiegészítés: 

 Vele is volt internews, ami rekordot döntött. 

 Budai Eszter  kérdezi mikor frissítik a mentor bemutatkozást 

 Kovács  Andrea  Éva  válaszol,  miszerint  hamarosan  frissül  az  oldal,  kifejezi  a  tervét,  hogy  a 

 mentor  bemutatkozások  a  pont  kihirdetés  elött  legyenek  kint,  a  mentor  tábor  után,  a  táborban 

 szeretne egységes fotózást rá. 

 Szolnoki  Fanni  [Biológia-  és  Környezettudományi  Szakterületi  Koordinátor]  időben  küldte  el 

 a beszámolóját, kiegészítés: 

 06.07 volt egy intézeti tanács, amin részt vett. 

 Szabó Bence  [Fizika Szakterületi Koordinátor ]  időben  küldte  el a beszámolóját, kiegészítés: 

 Tegnapi intézeti tanácson részt vett. 

 Kása  Kata  Hanga  megkérdezi,  hogy  amikor  Ádám  visszavonult,  intézeti  tanácsban  újból  el 

 lett veszve egy hely, és hogy van e cselekvés a helyzet javítására? 

 Szabó  Bence  válaszol  miszerint  kisebb  körökben  vannak  terv  kidolgozások,  ha  jobban  kiforr 

 az ötlet akkor KGY elé lesz terjesztve. 

 Gombás  András  megjegyzi,  hogy  a  szabályozás  2025-től  lép  érvénybe.  Még  nem  történt 

 delegált vesztés. 
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 Mig András  megjegyzi, minél előbb foglalkozzunk ezzel a témával. 

 Laurán  Borbála  [Földrajz  és  Földtudományi  szakterületi  koordinátor]  időben  küldte  el  a 

 beszámolóját, kiegészítés: 

 A keddi kari tanácson ott ült. 

 Deák Tamás  [Kémia Szakterületi Koordinátor]  időben  küldte  el a beszámolóját, kiegészítés: 

 Június 7.-ei intézeti tanácson részt vett. Kaptunk egy két információt a laborköltözésekről. 

 Juhász  Anna  Tímea  [Tanárképzési  Szakterületi  Koordinátor]  időben  küldte  el  a  beszámolóját, 

 kiegészítés: 

 Fogadóóráit betegségtől leszámítva mindig megtartotta időben. 

 Götz Ádám  [Informatikus]  időben küldte  el a beszámolóját,  kiegészítés: 

 A látszat ellenére dolgozik, a rendszerrel vannak problémák, amikkel nem rég találkozott. 

 Götz Ádám  lemond  [Informatikus] tisztségéről. (Küldöttgyűlés  végén) 

 Nováki Lóránt  [Gazdasági Referens]  időben küldte  el  a beszámolóját, kiegészítés: 

 Egyik fogadóóráját csak félig tudta megtartani. 

 Kurucz  Tamás  megjegyzi  06.31  nem  létezik,  és  megkérdezi  4.  negyedéves  beszámoló 

 helyzetéről. 

 Nováki  Lóránt  megjegyzi  5.31  lett  volna  írva,  és  hogy  lehagyta  a  beszámolóból,  hogy 

 elkészült és beküldte. 

 Nagy  Fruzsina  Réka  [Ellenőrző  bizottság  elnöke]  időben  küldte  el  a  beszámolóját,  nincs 

 kiegészítés 

 Kóczán Gergely  [Ellenőrző Bizottság Tagja]  késve küldte  el a beszámolóját,  nincs kiegészítés 

 Hegedűs Dávid  [Ellenőrző Bizottság Tagja]  időben küldte  el a beszámolóját,  nincs kiegészítés 

 Mig András  megnyitja a szavazást 

 Lezajlik a szavazás írásban 

 Mig András  lezárja a szavazást 

 Megkéri a szavazó bizottságot, hogy összesítsen. 
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 (114)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  23  igen  szavazattal,  1  nem,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mig 
 András, elnök beszámolóját. 

 (115)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Fritz  Petra 
 , elnökhelyettes beszámolóját. 

 (116)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kása  Kata 
 Hanga , Elnöki Referens beszámolóját. 

 (117)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Gombás 
 András, Tanulmányi Referens koordinátor beszámolóját. 

 (118)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  24  igen  szavazattal,  0  nem,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  Nováki 
 Lóránt, Gazdasági referens beszámolóját. 

 (119)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mészáros 
 Dorottya, ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolóját. 

 (120)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Papp 
 Gergely Sándor, ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolóját. 

 (121)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta 
 Oelberg-Pánczél Emese, tudományos referens beszámolóját. 

 (122)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Horváth 
 Orsolya Melinda , kommunikációs referens beszámolóját. 

 (123)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Novák 
 Zsófia, külügyi referens beszámolóját. 

 (124)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Németh 
 Friderika Bianka, esélyegyenlőségi és lakhatási referens beszámolóját. 

 (125)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Pádár  Kitti, 
 rendezvényszervező referens beszámolóját. 

 (126)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kovács 
 Andrea Éva, mentorkoordinátor beszámolóját. 

 (127)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Tóth 
 Katalin Zsófia, külügyi mentorkoordinátor beszámolóját. 
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 (128)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szász 
 Boglárka Dorottya, főszerkesztő beszámolóját. 

 (129)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Götz  Ádám, 
 informatikus beszámolóját. 

 (130)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Nagy 
 Fruzsina Réka, ellenőrző bizottság elnöke beszámolóját. 

 (131)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kóczán 
 Gergely, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (132)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Hegedűs 
 Dávid, , ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (133)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szolnoki 
 Fanni, biológia- és környezettudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (134)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  és  mellett  elfogadta  Deák 
 Tamás, Kémia szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (135)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  23  igen  szavazattal,  1  nem,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szabó 
 Bence, fizika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (136)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Laurán 
 Borbála, földrajz- és földtudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (137)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Juhász 
 Anna Tímea, tanárképzési szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (138)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  1  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  ELTE  TTK 
 Hallgatói Alapítvány beszámolóját.  

 Mig András  19:28-kor lezárja a Beszámolók napirendi  pontot 
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 GAZDASÁGI ÜGYEK 

 Megnyitja a Gazdasági ügyek napirendi pontját 19:28-kor. 

 Nováki Lóránt  kifejti, hogy 

 az iskola szövetkezetre  393 421 Ft  költöttünk 

 Infrastrukturális fejlesztésekre  31 922 Ft 

 Tétékásnyúz éves költsége  197 168 Ft 

 Gólyatábor és leutazás  197 168 Ft 

 ?  290 000 Ft 

 Ft  Iskolaszövetkezet  Infrastrukturális 

 fejlesztések 

 Tétékás 

 nyúz 

 Gólyatábor 

 és leutazás 

 ? 

 Megvalósult  393 421  31 922  197 168  197 168  290 000 

 Ez a teljes negyedéves kiadása a Hallgatói Önkormányzatnak 

 Józsa Kornél  megkérdezi, hogy miért a 4. negyedévben  fizettük ki a gólyatábor utazást 

 Mig  András  válaszolt  miszerint  problémák  adódtak  a  szolgáltató  kft  és  a  hallgatói  alapítvány 

 között és emiatt 

 Papp Gergely Sándor  megkérdezi mire ment a tétékás  nyúz pénzösszege (gólya kisokosokra) 

 (139)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 

 Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta a negyedik negyedév költségvetését. 
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 2022 Teljes költségvetése az ELTE TTK HÖK-nek 

 11 722 022 Ft  Tőke 

 11 722 022 Ft 

 Tőke 
 Iskolaszövetkezet  Iroda szertár  Infrastruktúra  Gólyatábor  Rendezvény  Mentortábor  Nyomda  ? 

 Honlap 

 fejlesztés 

 Tervezett  1 400 000  100 000  90 000  4 500 000  300 000  1 700 000  200 000  835 000  1 300 000 

 Megvalósult  0 160 705  -  260 000  2 462 501  223 477  1 700 000  197 168  625 000  - 

 10% helyett több maradt meg 

 Iskolaszövetkezet tervezet:  1 400 000 Ft 

 el lett költve ebből  160 705 Ft 

 Iroda szertár tervezett  100 000 Ft 

 Nem volt kiadás 

 Infrastruktúra  90 000 Ft 

 el lett költve ebből  260 000 Ft 

 (számítógép csere hallgatói irodában) 

 gólyatábor terv  4 500 000 Ft 

 el lett költve ebből  2 462 501 Ft 

 rendezvény terv  300 000 Ft 

 el lett költve ebből  223 447 Ft 

 mentortábor  1 700 000 

 el lett költve ebből  1 700 000 

 nyomda  200 000 Ft 

 el lett költve ebből  197 168 

 ?  835  000 Ft 

 625 ezer 
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 honlap fejlesztés tavaly elmaradt 

 terv  1 300 000 

 Kása  Kata  Hanga  megkérdezi,  hogy  hogy  ilyen  keveset  költöttünk  iskolaszövetkezetre  ekkora 

 keret mellet 

 Mig  András  válaszol  miszerint,  a  gazdasági  tervezet  elfogadásakor  még  nem  látható  a  pontos 

 költsége emiatt fölfele értékelték a tervezetnél. 

 Dérfalvi Balázs  megkérdezi, hogy hány számítógépet  szereztek be (2db). 

 Papp Zsombor  megkérdezi, hogy a honlap fejlesztés  miért maradt el 

 Mig  András  válaszol  miszerint,  Gólyabálra  lett  volna  átcsoportosítva  az  összeg  a  honlapból, 

 viszont  amikor  kiderült,  hogy  nem  lesz  gólyabál,  emiatt  ott  maradt  az  összeg  a  honlap 

 fedezetében.  Hosszú  távon  szükséges  lesz  majd  a  honlap  frissítés,  alternatív  lehetőségeket 

 keresnek a frissítésre. Drága lenne a működő rendszert lecserélni. 

 (140)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta a 2022-es év költségvetését. 

 Mig András  19:45-kor lezárja a Gazdasági ügyek napirendi  pontot. 

 JEGYZŐKÖNYVVEZETŐ 

 Mig András  megnyitja a jegyzőkönyvvezető napirendi  pontot 19:45-kor. 

 (Küldöttgyűlés nehezményezi, hogy elmaradások vannak a jegyzőkönyvek beszámolójáról) 

 Gombás  András  megjegyzi,  hogy  Balga  Kollár  elnöki  kinevezett  jegyzőkönyvvezető  tehát  ha 

 bármi  féle  retorzió  érné  őt,  akkor  jogosan  az  elnöknek  is,  aki  megválasztotta  retorziót  kellene 

 kapnia, hisz az ő keze alatt történt a jegyzőkönyv vezetés hiánya. 

 Józsa  Kornél  máshonnan  közelíti  meg  a  jegyzőkönyvvezető  pozícióját  a  küldöttgyűlés 

 válassza meg, legyen tisztségviselő és így beszámolási joggal fog rendelkezni. (hosszú távon) 

 Papp  Gergely  Sándor  hozzáfűzi,  hogy  Balga  Kollár  lényegében  egy  éves  ciklusa  alatt  egy 

 beszámoló készült el. 
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 Kása  Kata  Hanga  javaslata,  hogy  ami  el  lett  fogadva  azt  ne  vonjuk  vissza.  A  küldöttgyűlés, 

 amit elfogadott azt ne vonjuk vissza. 

 Dérfalvi Balázs  hozzáfűzi, hogy egyetért, de felesleges  lépés volt az új napirendi pont. 

 Mig  András  javaslata,  hogy  azonnali  hatállyal  megszünteti  az  elnöki  kinevezését  Balga  Kollár 

 Gábornak  (1  napra)  jegyzőkönyvek  problémáját  utalja  a  választmány  hatáskörébe  a 

 Küldöttgyűlés  jelöljön  ki  egy  határidőt  2022  és  2023  első  félévi  emlékeztetők  megírására  és  a 

 választmány operatíva dolgozzon ki egy tervet, ami mentén be lehet pótolni azokat. 

 Ezt a szabálytalanságot feloldani igyekezzen az önkormányzat minél gyorsabban reálisan. 

 Juhász  Anna  Tímea  megkérdezi,  hogy  ezt  miért  a  választmány  oldja  meg,  és  hogy  Balga 

 Kollár  maga oldja meg a problémát, amit okozott más  helyett. 

 Mig  András  nem  tud  biztosat  mondani  arról,  hogy  Balga  Kollár  Gábor  képes  lenne-e 

 bepótolni emiatt a választmányra bízná. 

 Kása  Kata  Hanga  hozzáfűzi,  ha  már  szabálytalanok  vagyunk,  akkor  addig  leszünk 

 szabálytalanok  míg  meg  nem  oldja  ezt.  Felelőségből  kell  B  tervet  alkotni  a  helyzet  mielőbbi 

 megoldására. 

 Juhász Anna Tímea  nem látja ki vállalná el ezt a B  tervet. 

 Kovács  Andrea  Éva  hozzáfűzi,  hogy  az  elnök  feladata  volt,  hogy  számontartsa  Balga  Kollár 

 Gábor tevékenységét. 

 Mig András  szerint, ha rá lenne hárítva a munka akkor  az elnöki munkája minőségére menne. 

 Kovács  Andrea  Éva  hozzáfűzi,  hogy  az  elnök  feladata,  hogy  kiválassza  a  B  terv 

 megvalósítását. 

 Mig  András  kifejezi  vállalja  ezt,  de  hozzáteszi,  hogy  ha  ez  elnök  által  lesz  kiválasztva  akkor 

 nincs hatásköre ösztöndíjat adni annak, aki megvalósítja, ezért ajánlotta fel a feladatot. 

 Papp  Gergely  Sándor  szerint  az  elnöki  referens  lényege,  hogy  a  munkátokat  segítse  és  itt  van 

 megint egy probléma elnöki referenssel, és nincs előrehaladás. 

 Kása  Kata  Hanga  hozzáfűzi  elnöki  referensként  dolga  segíteni,  de  nem  tudja  ezt  egyedül 

 megoldani, segít az ügyben, de kell mellé még ember 

 Mig  András  javaslata  jövőhéten  az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlése  összeül  és  ott 

 megtárgyalják ezt. 
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 Kása Kata Hanga  kiegészítése abban tud segíteni, amiben kérik a segítséget 

 Dérfalvi  Balázs  kérdése,  hogy  ha  mégsem  az  elnöki  referens  végezné  ezt  a  munkát  akkor 

 honnan csoportosítanánk át a kifizetését? 

 Mig András ISZTK keret közéleti jogkeretén belül van pénz, amiből lehet fedezni. 

 3 opciót lát a megoldásra erre; 

 1.  ingyenesen megcsinálják mások a maradékot 

 2.  Balga Kollár Gábor ingyen megcsinálja 

 3.  Visszakérjük a Balga Kollár Gábor ösztöndíját 

 Nagy Fruzsina  összefoglalást kér ösztöndíj kifizetés  visszavonás rendszert 

 Kása  Kata  Hanga  kiegészíti  miszerint  ma  szavaznak  Küldöttgyűlésen  beszámolón  az  előző 

 időszakról,  ha  valakinek  nem  lenne  megszavazva  a  beszámolója  akkor  vissza  szedné  az 

 ösztöndíjat. Gábort megtudnánk fogni akkor visszatudnánk szedni a májusi ösztöndíját. 

 Götz  Ádámnak  több  hozzáfűzni  valója  van,  első  kérdése,  hogy  a  visszavonásos  rendszer 

 mettől  számolják  (ameddig  van  hallgatói  jogviszonya  bármit  visszalehet  vonni,  ha  több 

 hónapra visszamenőleg kell akkor külön korrekciós lista kell hozzá, határozattal) 

 Azt  gondolja,  hogy  az  ösztöndíj  jár  annak,  aki  megcsinálja  a  beszámolót,  megteheti  a 

 küldöttgyűlés, hogy kifizessék az illetőt. 

 Dérfalvi Balázs  hozzáfűzi, hogy szerinte nem a hallgatói  önkormányzat hibája az eset. 

 Mig  András  kifejti  Balga  Kollár  Gábor  tisztségviselő  is  volt  elnöki  megbízása  elött,  és  ha 

 probléma  adódik  a  tisztségviselői  időszakából  is  akkor  az  küldöttgyűlés  felelősége  alatt  volt 

 még, mégis a küldöttgyűlés elfogadta  Balga Kollár  Gábor  jegyzőkönyveit akkoriban. 

 Papp  Gergely  Sándor  hozzáfűzi,  Balga  Kollár  Gábor  beszámolóiban  is  fel  van  tüntetve  egy 

 alapvető  késés  a  határozati  számok  miatt,  ami  miatt  csúsztak  a  jegyzőkönyvek,  emiatt 

 fogadták el akkoriban a beszámolót. 

 Mig  András  kihangsúlyozza,  hogy  nem  csak  az  elnöki  megbízása  alatti  időszakban  adódik  ez 

 a probléma, megkéri a tisztség viselőket, ha hasonló adódna tegyenek az ügyben. 
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 Mig András  megkér mindenkit, hogy gondolkozzanak hogyan oldják meg az ügyet. 

 Polónyi  Richárd  javasolja,  hogy  Kása  Kata  Hanga  ahogyan  mondta  egy  kettőt  vállalna  és  ha 

 más  is  segítene  vele  akkor  fejezzék  be  a  lemaradt  jegyzőkönyveket,  majd  ír  a  Küldöttgyűlés 

 egy tisztséget erre a pozícióra. 

 Kása  Kata  Hanga  javaslata  legyen  erről  egy  választmány  mert  csak  egy  részét  tudja  vállalni, 

 és koordinálni. 

 Mig  András  javaslata  hogyha  az  elnök  feladata  lesz,  akkor  az  elnök  feladata  lesz 

 megszervezni  és  a  küldöttgyűlés  tervezzen  meg  egy  ösztöndíj  rendszert  jegyzőkönyvekért. 

 (még nem végleges) 

 Mig András  20:20-kor 15 perces szünetet rendel el 

 20:35-kor folytatódik a Küldöttgyűlés 

 Mandátumellenőrzés: az ülés 26 fővel határozatképes. 

 Mészáros Dorottya  javaslata, hogy a Küldöttgyűlés  szólítsa fel  Balga Kollár Gábort,  hogy 

 fejezze be a jegyzőkönyveket (elnöki) megadott időn belül különben vissza szedik a kapott 

 ösztöndíjat, és azt az ösztöndíjat az kapja meg aki megcsinálja a jegyzőkönyveket. 

 Kása Kata Hanga  megjegyzi, hogy  Balga Kollár Gábor  ösztöndíjának egy részét nem kapta 

 meg, az a rész még a fedezetben van, hiszen elkészült jegyzőkönyvekre kapta volna azokat az 

 ösztöndíjakat. 

 Józsa Kornél  kérdezi, hogy van e mód arra, hogy napokon  belül választ kapjunk a HPO-tól, 

 hogy mennyire nehéz lenne visszaszedni a novemberi ösztöndíjat. 

 Kása Kata Hanga  rákövetkező napon ír nekik. 

 Papp Gergely Sándor  szerint jogilag akadálymentes  lesz a folyamat, maximum a tény lesz 

 problémás, hogy egy évvel ezelőtti ösztöndíjról beszélünk. 

 Mig András  hozzáfűzi a fizetés nem volt téves, a küldöttgyűlés  úgy hatalmazott, hogy nem 

 megérdemelt az összeg. 

 Dérfalvi Balázs  kérdése, hogy akkor kezdi meg  Mészáros  Dorottya  az ösztöndíj 

 visszaszedését mikor a megadott határidő lejár. 
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 Mészáros Dorottya  válasza, hogy egészen szeptemberig nem tud semmit kezdeni a következő 

 listákat szeptemberben adja le. 

 Ha van e mögött egy határozat akkor nem lenne téves fizetésnek elkönyvelve a HPO által 

 Mig András  szerint van egy olyan határozati javaslat  miszerint, ha BKG nem teljesíti július 

 31-ig a jegyzőkönyveket, akkor a kifizetett közéleti ösztöndíjakat vissza szedhetik, 

 máskülönben megtarthatja az ösztöndíjat, és megkapná az elkészült jegyzőkönyvekért is az 

 ösztöndíjakat. 

 Papp Gergely Sándor  megkéne várni a HPO-t, hogy szerintük  hogyan lenne jogszerű a 

 visszaszedés, egy megerősítést kérni tőlük. 

 Mig András  javaslata állítsunk össze egy javaslatot  a választmány számára és megkapják, a 

 választmány kompetens döntést tud hozni vagy összehívni a küldöttgyűlést 2 hét múlva. 

 Juhász Anna Tímea  megjegyzi  Balga Kollár Gábor  tett  valamit, tehát azt is vegyük 

 figyelembe. 

 Kása Kata Hanga  nem támogatja a visszaszedéseket 

 kérdezi is még hogy ha vissza szedettjük  Balga Kollár  Gábor  akkor lesz-e jogviszonya utána 

 Mig András  tisztázást kér az eddig elhangzott javaslatokról 

 Papp Gergely Sándor  kifejti ösztöndíj rendszer nem  ismer olyat, hogy jogszerűtlen kifizetés, 

 téves kifizetés. 

 Mig András  szerint tehát ha nem tévesen lett kiküldve  az ösztöndíj akkor nem lehet azt vissza 

 szedni. 

 (141)/2023  (VI.  9.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  21  igen  2  nem  és  3 

 tartózkodással  az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlése  megbízza  az  ELTE  TTK  HÖK 

 Küldöttgyűléset,  hogy  a  jegyzőkönyvvezető  és  az  elmaradt  emlékeztető  ügyében 

 eljárjon,  ezzel  kapcsolatban  jogosult  a  határozatában  ösztöndíjakra  vonatkozó 

 határozatot is hozni. 

 21:07-kor  Mig András  lezárja jegyzőkönyvvezető napirendi  pontot. 
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 ELTE TTK HÖK HELYZETE 

 Mig András  megnyitja az ELTE TTK HÖK helyzete napirendi  pontot 21:07-kor. 

 Józsa Kornél  3 témakört szeretne kifejezni 

 1.  TTK HÖK csak egy rendezvény szervező önkormányzat kritika, az érdekképviselet a 

 valódi cél, a rendezvény szervezés csak egy eszköz. 

 2.  Felelőségteljesebben kellene viselkedni. A 3000 hallgató összes érdekeit kell 

 képviselni, ismerni kell a ránk és oktatókra vonatkozó szabályokat, és az 

 érdekérvényesítő eszközökkel élni tudni kell, HKR-t, alapszabályokat ügyrendeket 

 ismerni kell. Határidőket be kell tartani, felelőséget kell vállalni. Pályázatokat komoly 

 szándékkal nyújtsanak be. 

 3.  Összetartás. Ha valaki hibázik azt számon kell kérni, be kell számoltatni, de nem kell 

 piszkálni a személyt. A TTK HÖK nézzen néha magába. Hatalmas szervezet vagyunk, 

 el kell fogadnunk egymás hibáit. 

 Dérfalvi Balázs  kifejezi, hogy a problémák elismerése  nem megoldás, tegyünk az ügyért. 

 Mig András  megjegyzi, hogy adott küldöttgyűlés pillanatában  nehéz választ találni. 

 Küldöttgyűlés előtt valami fórumon megtudja beszélni olyan emberrel, aki elő tudja 

 terjeszteni, hogy Küldöttgyűlésen megbeszéljük. Jelezzük a problémákat. 

 Papp Gergely Sándor  hozzáfűzi minden utalás előtt  kellene Küldöttgyűlés, hogy ezt a 

 problémát elkerülhessük, hogy a kiment pénzekről legyen vita, de ez nem rajtuk múlik. 

 Dérfalvi Balázs  hozzáfűzi, ezt a küldöttgyűlést kellet  volna más időpontra időzíteni. 

 Mig András  javaslatot tesz miszerint lezárja a küldöttgyűlést,  júliusig írjanak össze 

 problémákat az önkormányzatba és arra megoldás javaslatot, és azt szeptember elején 

 megoldást keresni,készíteni. 

 Kovács Andrea Éva  Kövessük Józsa Kornél példáját,  olvassuk a szabályokat készüljünk. 

 Sokat lehet köszöni neki. 

 Mig András  lezárja az ELTE TTK HÖK helyzete napirendi  pontot 21:25kor. 
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 EGYEBEK 

 Kása Kata Hanga  megkér mindenkit, hogy küldöttgyűlés  után ne hagyja el a termet. 

 Mig  András  megköszönni  mindenki  munkáját,  gratulál  Józsa  Kornélnak  a  sikeres 

 szakdolgozatáért. 

 Mig András  21:28-kor lezárja a Küldöttgyűlést. 

 FÜGGELÉK 

 Határozatok: 

 (110)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 

 Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta a napirendet. 

 (111)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúlag  elfogadta  az  ügyrendi  javaslatot,  a  szavazás  az  ELTE 
 hivatalos online felületén fog zajlani. 

 (112)/2023  (VI.  9.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  24  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  és  0  távolmaradás  mellett 
 elfogadta a jegyzőkönyvvezető napirendi pont hozzá adását a napirendi pontokhoz. 

 (113)/2023  (VI.  9.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése beszámolókról papíron, listásan fog szavazni. 

 (114)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  23  igen  szavazattal,  1  nem,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mig 
 András, elnök beszámolóját. 

 (115)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Fritz  Petra 
 , elnökhelyettes beszámolóját. 

 (116)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kása  Kata 
 Hanga , Elnöki Referens beszámolóját. 

 (117)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Gombás 
 András, Tanulmányi Referens koordinátor beszámolóját. 

 (118)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  24  igen  szavazattal,  0  nem,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  Nováki 
 Lóránt, Gazdasági referens beszámolóját. 
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 (119)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mészáros 
 Dorottya, ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolóját. 

 (120)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Papp 
 Gergely Sándor, ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolóját. 

 (121)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta 
 Oelberg-Pánczél Emese, tudományos referens beszámolóját. 

 (122)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Horváth 
 Orsolya Melinda , kommunikációs referens beszámolóját. 

 (123)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Novák 
 Zsófia, külügyi referens beszámolóját. 

 (124)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Németh 
 Friderika Bianka, esélyegyenlőségi és lakhatási referens beszámolóját. 

 (125)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Pádár  Kitti, 
 rendezvényszervező referens beszámolóját. 

 (126)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kovács 
 Andrea Éva, mentorkoordinátor beszámolóját. 

 (127)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Tóth 
 Katalin Zsófia, külügyi mentorkoordinátor beszámolóját. 

 (128)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szász 
 Boglárka Dorottya, főszerkesztő beszámolóját. 

 (129)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Götz  Ádám, 
 informatikus beszámolóját. 

 (130)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Nagy 
 Fruzsina Réka, ellenőrző bizottság elnöke beszámolóját. 

 (131)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kóczán 
 Gergely, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 
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 (132)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Hegedűs 
 Dávid, , ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (133)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szolnoki 
 Fanni, biológia- és környezettudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (134)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  és  mellett  elfogadta  Deák 
 Tamás, Kémia szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (135)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  23  igen  szavazattal,  1  nem,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szabó 
 Bence, fizika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (136)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Laurán 
 Borbála, földrajz- és földtudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (137)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Juhász 
 Anna Tímea, tanárképzési szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (138)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  25  igen  szavazattal,  1  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  ELTE  TTK 
 Hallgatói Alapítvány beszámolóját.  

 (139)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta a negyedik negyedév költségvetését. 

 (140)/2023  (VI.  09.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése egyhangúlag elfogadta a 2022-es év költségvetését. 

 (141)/2023  (VI.  9.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  21  igen  2  nem  és  3  tartózkodással 
 az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlése  megbízza  az  ELTE  TTK  HÖK  Választmányát,  hogy 
 a  jegyzőkönyvvezető  és  az  elmaradt  emlékeztető  ügyében  eljárjon,  ezzel  kapcsolatban 
 jogosult a határozatában ösztöndíjakra vonatkozó határozatot is hozni. 

 Táblázatok: 

 4.Negyedéves Pénzügyi beszámoló 

 Ft  Iskolaszövetkezet  Infrastrukturális 

 fejlesztések 

 Tétékás 

 nyúz 

 Gólyatábor 

 és leutazás 

 ? 

 Megvalósult  393 421  31 922  197 168  197 168  290 000 
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